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21 درصد جمعيت دانش آموزي درگير چاقي هستند
معللاون تربيت بدني و سللامت وزير 
آموزش و پرورش استعداد يابي و ارتقاء 
ضريب سامت دانش آموزان در حوزه 
ورزش مللدارس کشللور را دو رويکرد 
مهللم اين وزارتخانه عنللوان کرد. به 
گزارش ايلنا، مهرزاد حميدي با اشاره 
بلله اينکه بيللش از 13 ميليون دانش 

آموز در سطح کشور جامعه هدف وزارت آموزش و پرورش را تشکيل 
مي دهنللد، تصريح کرد: طرح هللا و برنامه هاي مختلف معاونت هاي 
تربيت بدني و سللامت اسللتان  ها بر پايه استعداديابي و ارتقاء ضريب 
سللامتي تدوين، برنامه ريزي و اجرا مي شللود. وي بيان کرد: دولت 
يازدهم در حوزه تربيت بدني و سامت اقدامات گسترده اي صورت 
داده است که نشان از حرکت رو به جلو ورزش و سامت در مدارس 
کشور دارد. حميدي با اشاره به اينکه 21 درصد جمعيت دانش آموزي 
کشور درگير چاقي و آسيب هاي ناشي از آن هستند، خاطر نشان کرد: 
براي پيشگيري از بيماري هاي غيرواگيردار در بين جامعه هدف بايد 

دامنه فعاليت هاي ورزشي را افزايش دهيم.

واگذاري زندان اوين به شهرداري تهران متوقف شد
معاون برنامه ريزي و توسللعه شللهري امور شوراي شهرداري تهران 
گفللت: بعللد از اعللام آمادگي شللهرداري تهران بللراي خريد زندان 
اوين،سللازمان زندان ها اعام کرد که فعا قصد فروش زندان اوين 
را ندارد. ناصر اماني در گفتگو با باشگاه خبرنگاران جوان؛ با اشاره به 
آخرين وضعيت زندان اوين، اظهار داشت: واگذاري و يا فروش زندان 
اوين به شهرداري تهران متوقف شد. وي افزود: بعد از اعام آمادگي 
شهرداري تهران براي خريد زندان اوين،سازمان زندان ها اعام کرد 
که فعا قصد فروش زندان اوين را ندارد. معاون برنامه ريزي و توسعه 
شهري امور شوراي شهرداري تهران گفت: شهرداري تهران هم بنا 
به اعام سازمان زندان ها موضوع فروش و واگذاري را متوقف کرد. 
اماني افزود: شهرداري تهران همچنان آمادگي دارد تا زندان اوين را 

از سازمان زندان ها خريداري کند.

هيچ مرکز ترک اعتياد زنان تعطيل نشده است
سخنگو و معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت هاي مردمي ستاد مبارزه 
با مواد مخدر با رد برخي اظهارات مبني بر تعطيلي کمپ هاي ترک اعتياد 
زنان در تهران گفت: هيچ مرکز ترک اعتيادي درحوزه زنان تعطيل نشده 
است. پرويز افشار در گفتگو با ايرنا در واکنش به اين خبر تاکيد کرد: توسعه 
و حمايت از مراکز درمان اعتياد زنان از مسللائل جدي اسللت که امسللال 
بيش ازسال هاي گذشته مورد توجه ستاد مبارزه با مواد مخدر قرار دارد. 
وي اظهار کرد: از همه مراکز حقيقي وحقوقي و يا مراکز غيردولتي که در 
زمينه تاسيس و راه اندازي مراکز ترک اعتياد زنان اقدام کنند به صورت 
خاص حمايت خواهيم کرد؛ همچنين براساس برنامه ريزي؛ قرار است 
اين مراکز دراستان هاي فاقد مرکز ترک اعتياد در حوزه زنان ، تاسيس 
شود. معاون کاهش تقاضا و توسعه مشارکت هاي مردمي ستاد مبارزه 
با مواد مخدر بر توسعه مراکز ترک اقامتي ويژه زنان تاکيد کرد و گفت: 
مراکز سرپايي ترک به تفکيک جنسيتي نيازي ندارد و زنان مي توانند 

همچون مردان براي ترک به اين مراکز مراجعه و اقدام کنند.

برگزاري نخستين نمايشگاه بين المللي
 و جشنواره گردشگري در منطقه آزاد انزلي

معاون فرهنگي سللازمان منطقه آزاد انزلي از برگزاري نخسللتين 
نمايشللگاه بين المللي و جشنواره گردشگري، فرصت هاي سرمايه 

گذاري ايران )مناطق آزاد( در روزهاي 12 تا 16 تيرماه خبر داد.
به گزارش روزنامه تجارت، مجيد فاتحي در نشسللتي خبري اولين 
نمايشگاه و جشنواره گردشگري و فرصت هاي سرمايه گذاري ايران 
در دفتر دبيرخانه سللازمان مناطق آزاد در تهران برگزار شللد، بيان 
کللرد: منطقلله آزاد انزلي شللامل 1۴ هتل، متللل و مجتمع اقامتي با 
ظرفيت ۵۸۰۰ تخت است که طي 3 سال گذشته به استانداردهاي 

لازم رسيده است.
وي گفت: اين نمايشگاه قرار است با همکاري انجمن مناطق نمونه 
گردشگري ايران و سازمان ميراث فرهنگي و گردشگري کشور با 
حضور شللرکت هاي داخلي و خارجي در سللالن مرکز همايش هاي 

بين المللي منطقه آزاد انزلي برگزار خواهد شد.
معاون فرهنگي منطقه آزاد انزلي اقدامات انجام شده براي توسعه 
گردشگري از جمله ميزباني از مسابقات داخلي و خارجي ورزشي و 
گردشگري درماني را در اين منطقه يادآور شد و گفت: ايجاد مراکز 
تفريحي براي خانم ها و آقايان، احداث 2 پارک جنگلي در شرق و 
غرب منطقه آزاد انزلي، توسعه بوم گردي و گردشگري روستايي، 
ايجاد نشللان هاي گردشللگري روستايي، احداث باغ پرندگان و پل 
چوبي از جمله ديگر اقدامات منطقه آزاد براي توسللعه گردشللگري 

در منطقه آزاد انزلي بوده است.
فاتحي از افتتاح اولين اسللکله تفريحي دريايي شللمال ايران با نام 
اسللکله تفريحي مارينا خبر داد و اعام کرد: اين اسللکله توسللط 
سازمان منطقه آزاد انزلي در حال ساخت است و در سال جاري به 
بهره برداري مي رسللد. اين اسللکله ظرفيت 3۵۰ قايق و ۷.۵ هکتار 
حوزچه دارد که طرح بسيار مناسبي به عنوان پايلوت براي توسعه 

گردشگري دريايي است.
وي از الزامات مهم توسللعه اين صنعت را توسللعه زيرسللاختهاي 
مناسللب از جمله گسللترش واحدهاي اقامتي و پذيرائي، ارتباطات، 
حمل و نقل، بهداشت و ساير خدمات موردنياز گردشگران برشمرد 
و افزود: در سه سال گذشته در رابطه با تامين زيرساخت ها اقدامات 
قابل توجهي در منطقه آزاد انزلي صورت گرفته و توفيق هاي خوبي 

حاصل شده است.
وي با اشللاره به اينکه در سللال 13۹۴، دو ميليون و 3۰۰ هزار نفر 
از منطقه آزاد انزلي بازديد کردند، گفت: اين تعداد در سللال 13۹6 
به سلله ميليون و 1۰۷ هزار نفر رسلليد که فاز تجاري و گردشللگري 
منطقه آزاد انزلي بازديد کرده اند که نشان دهنده رشد 3۵ درصدي 

گردشگري در منطقه است.
فاتحللي دربللاره راه انللدازي خط دريايي بيللن المللي در اين منطقه 
نيللز گفللت: بللا توافق صندوق توسللعه ملي و سللازمان مناطق آزاد 
قرار اسللت اولين کشللتي دريايي بين بندر آسللتاراخان روسيه و بندر 
انزلي راه اندازي شود؛ همچنين تاکسي شناورهايي نيز با مشارکت 
شللرکت هاي داخلي براي تردد بين بندرانزلي با سللاير بنادر درياي 

خزر راه اندازي خواهند شد.
وي افزود: اين نمايشللگاه به همت شللرکت نمايشللگاهي آفتاب 
راهبانان و با هدف معرفي ظرفيت هاي توريسللتي کشللور، رونق 
بخشيدن به صنعت توريسم و تاش براي ايجاد فرصت ها و جذب 

سرمايه گذاري برگزارمي شود.

پيشخوان

اجتماعی
گروه اجتماعي: جلسه روز گذشته شوراي شهر پايتخت به مانند 
اکثر جلسللات برگزار شللده در ماه هاي گذشته پرحاشيه بود. يک 
روز پس از آنکه اسللتاندار تهران از تاييد نتيجه نهايي انتخابات 
شوراي شهر تهران، ري و تجريش خبر داد، انتقادهاي اعضاي 
اصولگراي دوره چهارم شللوراي شللهر به نحوه شللمارش آرا و 
درخواست بازشماري همچنان مطرح مي شود. اين اما تنها حاشيه 
جلسه روز گذشته شوراي شهر نبود. انتقاد اعضاي شوراي شهر به 

نحوه اجراي مصوبه برج - باغ روز گذشته خبرساز شد.
روز گذشللته آنطور که خبرگزاري ها گزارش داده اند در سلليصد و 
چهل  و نهمين جلسه شوراي شهر تهران بين تعدادي از اعضاي 
اين شللورا درگيري لفظي رخ داد. براسللاس اين گزارش ها محمد 
سالاري؛ عضو شوراي شهر تهران در جلسه شوراي شهر تهران 
گفت: بنده به عنوان منتخب شوراي پنجم نتايج انتخابات شورا 
را بيانگللر ايللن مي دانللم که مردم در اين انتخابات از ميان دو فکر 
و انديشه موجود به گفتمان اصاحات و اعتدال اعتماد کردند و 
نشان دادند که خواهان تداوم تصميم گيري مبتني بر عقانيت و 
تدبير توام با تعامل و گفت وگو هستند. وي خاطرنشان کرد: راي 
مردم تهران حکايت از نارضايتي از وضع موجود و مطالبه تغيير 
در شيوه اداره اين کانشهر داشت. اين عضو شوراي شهر ادامه 
داد: از جاي خالي همکاران اصاح طلب شوراي چهارم در جمع 
کانديداهاي ليست اميد و منتخب شوراي پنجم بسيار متاثر هستم 
و به عنوان عضو کوچکي از فراکسلليون اصاح طلبان شللوراي 
چهارم شهادت مي دهم که قطعاً و يقيناً آنها لياقت و شايستگي 
بيشتري نسبت به اين جانب براي حضوردر عرصه تصميم سازي 
و تصميم گيري مديريت شهري دارند. سالاري ادامه داد: همگي 
دست نياز به سمت همکاران خود در شوراي چهارم براي پيشبرد 
اموردر شوراي پنجم دراز مي کنيم. اين عضو شوراي شهر چهارم 
ادامه داد: همه ما مي دانيم که مديريت شهري آينده روزهاي بسيار 
سختي را پيش رو دارد، چراکه شهر تهران با چالش هاي اساسي 
روبرو اسللت و از بين رفتن باغات، افزايش ميزان آسلليب هاي 
اجتماعي، گسللتردگي وحشللتناک بافت فرسوده و ناپايدار جزئي 
از آن محسللوب مي شللود. او افزود: يکي از نگراني هاي اصلي ما 
نحللوه تاميللن درآمدهللا و اعتبارات لازم براي اداره شللهر تهران 
است. وي تصريح کرد: حجم گسترده نيروي انساني شهرداري 
تهران که بنا به گزارش ها به بيش از 6۰ هزار نفر مي رسد، آينده 
نگران کننده اي براي ما ترسيم کرده است. سالاري وظيفه شوراي 
چهارم را در اين دو ماه باقي مانده را شفاف سازي دانست و تصريح 
کرد: اين روزها و هفته ها شاهد تصميم گيري هايي در شهرداري 
هستيم و از شوراي چهارم تقاضاي پيگيري مجدانه در اين زمينه 
داريم. گزارش هايي درخصوص فروش برخي دارايي هاي ملکي 
بزرگ مقياس شهر تهران از جمله تصميم براي فروش مجموعه 
حدوداً 2۰ هکتاري زمين و پروژه پرديس مترو در شللرق تهران 
که بالغ بر بيش از نيم ميليون مترمربع بارگذاري تجاري، اداري، 
خدماتي و مسکوني دارد. اين عضو شوراي شهر تهران همچنين 
با اشللاره به اسللتخدام هاي غيرعرف در شللهرداري تهران ادامه 
داد: گزارش هايللي مبنللي بر انعقاد قراردادهايي در برخي مناطق 
بلله ويللژه تصميم به آغاز چندين پللروژه بزرگ مقياس علي رغم 

محدوديت هاي مالي جدي رسيده است.
در ادامه رضا تقي پور؛ عضو شللوراي شللهر تهران در واکنش به 
اظهارات سللالاري گفت: سللالاري بايد از اعضاي شللوراي شهر 
عذرخواهللي کنللد. ما حق خللود را مي خواهيم و خواهيم گرفت، 
اين آرزو به دلتان مي ماند که ما فتنه کنيم. شللما کسللاني بوديد 
که در سللال ۸۸ مسللجد آتش مي زديد. وي ادامه داد: شللما تاوان 
صحبت هايي که گفتيد را خواهيد پرداخت. مجتبي شاکري عضو 
ديگر شورا نيز با عصبانيت در واکنش به سخنان سالاري اظهار 

کرد: اگر شللهردار مشللکلي داشت، چرا در اين چهار سال سکوت 
کرديد و الان به حرف آمده ايد. اگر مي توانسللتيد او را اسللتيضاح 

مي کرديد و تذکر مي داديد اما عرضه اش را نداشتيد.
چمران، رئيس شللوراي شللهر در ادامه گفت: همه ما براي خدا و 
ملت کار مي کنيم و نمي توان زحمات هيچ عضوي را ضايع کرد. 
البته ما نيز زماني که در دور دوم وارد شورا شديم مي توانستيم به 
مشکات عمده موجود در اعضاي شوراي اول اشاره کنيم و آنها 
را تخطئه کنيم، اما به اين مسللئله به چشللم عبرت نگريسللته و از 
آنها گذشتيم. در ادامه معاون برنامه ريزي و توسعه شهري و امور 
شللوراهاي شللهرداري تهران به انتقاد از سللخنان پيش از دستور 
رئيس کميسيون شهرسازي شوراي چهارم پرداخت و گفت: اين 
نطق جفا در حق شهرداري بود. از هيات رئيسه مي خواهم در جلسه 

بعدي به شهرداري زمان دهند تا از اين اتهامات دفاع کنند.
همچنين ديروز عباس جديدي با اشللاره به اهميت قانون گفت: 
شورا بايد در مقابل عملکردش پاسخ دهد. بايد بگوييم آيا وکيل 
خود بوديم يا مردم؟ آيا شوراي شهر بوديم يا شوراي شهرداري؟ 
جديدي ادامه داد: مسللئله اماک نجومي چه شللد؟ آيا فقط منوط 

به قبل از انتخابات بود؟ مسئله اماک انتفاعي و غيرانتفاعي بايد 
مشخص شود . قاليباف بايد در مورد اين اماک به شورا توضيح 
دهد. من در مورد اين اماک به سللازمان اماک نامه دادم، اما 
ديگر دربان اين اداره هم پاسخ ما را نمي دهد. بحث ما خواستن 
نيست، بحث ما نتوانستن است. او در انتهاي تذکر خود افزود: با 
اين اختياراتي که الان از طرف شورا به شهرداري تعلق گرفته است  
وقتي شوراي پنجم هم بيايد فرقي نمي کند. چمران در واکنش به 
سخنان جديدي گفت: اولا به اعضاي شورا کسي ملک نداده است. 

دوما اين اماک نجومي نبود و تنها اين گونه مطرح شد.
حاشيه هاي مصوبه برج - باغ ���

ديروز بررسي طرح صيانت از باغات در دستور کار قرار گرفت و 
نمايندگان درباره بند به بند آن اظهار نظر کردند اما بررسي ماده 
نهم اين طرح که به براسللاس آن تأمين پارکينگ در احداث بنا 
در باغللات صرفللا در طبقه همکف و يا طبقات فوقاني آن صورت 
مي پذيرد و ايجاد هرگونه رمپ و لوپ ممنوع خواهد شد حاشيه ساز 
شد به گونه اي که موجب مشاجره دو عضو شوراي شهر تهران 
شد.اسماعيل دوستي، عضو کميسيون حمل و نقل شوراي شهر با 

بيان اينکه اين چه تبصره اي  است، چراکه هيچ کس حاضر نيست 
در طبقات فوقاني پارکينگ بسللازد گفت: وقتي افراد مي توانند 
در محدوده سطح اشغالشان پارکينگ بسازند چرا آنها را مجبور 
مي کنيد که در طبقات فوقاني اين کار را انجام بدهند و اين ملک که 
پارکينگ در طبقات آن ساخته مي شود ارزش ندارد و با اين تبصره 

مالک بايد هليکوپتر بخرد و با هلي برد وارد خانه اش شود.
همچنيللن احمللد دنيامالي با بيان اينکه در همه دنيا پارکينگ ها 
در سللطح سللاخته مي شوند و اينگونه نيست که پيشنهاد ساخت 
پارکنيگ در سللطوح خاف قانون باشللد، ادامه داد: پارکينگ در 
زير زمين، باغ و درختان را از بين مي برد. در ادامه، مخالفت هاي 
دوستي موجب اعتراض حقاني شد به گونه اي که خطاب به دوستي 
گفت: خوشللحالم که شللما استاندار نشديد و گرنه همه جنگل ها 
را نيز خشللک مي کرديد؛ چرا هر وقت که بحث درخت ها پيش 
مي آيد شما گارد مي گيريد. وي با بيان اينکه تا حرف باغ مي شود 
شما مخالفت مي کنيد و بحث حفظ باغات است نه آسمان آبي و 
زمين پاک، خطاب به دوستي که مدعي شده بود مصوبات حقاني 
سبب نابودي باغ شده بود، گفت: من از سال ها قبل از شما ، شهردار 
منطقه بودم و اگر شما يک سند آوردي که من براي نابودي باغ 
امضاء کرده ام از اين دنيا اسللتعفا خواهم داد. مجادله لفظي اين 
دو عضو شورا به قدري بالا گرفت که احمد مسجدجامعي براي 
آرام کردن حقاني و احمد دنيامالي و انصاري نيز براي آرام کردن 
دوستي آمدند. باوجود اينکه هيات رئيسه اعضا را دعوت به سکوت 
مي کرد اما دوستي خطاب به حقاني گفت: هر جا رفتي گفتي که 
اين شورا اينطور و آنطور است و پشت سر شورا حرف هاي بدي 
زدي. مهدي چمران نيز با بيان اينکه حالا همديگر را لو ندهيد، 
هدف ما حفظ باغات اسللت، گفت: ما مي خواهيم باغات را حفظ 
کنيم اما بايد مردم را هم در نظر بگيريم چرا که اگر پارکينگ تامين 
نشود نمي توان در اين خانه ها زندگي کرد، گفت: اين حرف ها بد 

است که ما به همديگر مي زنيم.
بگو مگو ميان حافظي و چمران ���

حافظي نيز خطاب به چمران گفت: مصوبات شما در مورد ساخت 
برج هللاي 1۵ طبقلله باغللات را نابود کرد که چمران گفت: آن 1۵ 
طبقه ها را فراموش کنيد و مردم حرف هاي پوپوليسللتي شللما را 
مي دانند. چه کسي مجوز ساخت 1۵ طبقه در باغات را داد؟ برويد 
ببينيد مجوز بلندمرتبه سازي را چه کسي مي دهد. حافظي نيز در 
پاسخ به چمران گفت: شما بايد اول بپذيريد که مصوبه برج - باغ 
بد بوده که چمران گفت: اين مصوبه بد نبوده اسللت که حافظي 
گفللت دليللل تخريب باغات تهران همين مصوبه برج - باغ بوده 
اسللت و شللما مجوز سللاخت برج در باغات را داديد و يک طبقه 
هم تشللويقي و يک طبقه هم تخلف در شللهرداري سبب شد که 
مالکان، ساختمان هاي بلند در باغات بسازند. در اين حين چمران 
پاسللخ داد: يک طبقه تشللويقي را قبول دارم اما يک طبقه ديگر 
را که شللما مدعي هسللتيد با تخلف سللاخته شده را دوستان خوب 
شما در شهرداري که تخلف کردند داده اند نه ما. وي با بيان اينکه 
سال هاسللت کلله پيگير جايگزيني يللک مصوبه به جاي برج باغ 
هستيم، گفت: حالا ديگر چرا بد و بيراه مي گوييد؟ و اين مصوبه 
را بر سر من مي زنيد. چمران با بيان اينکه من در شورا نمي آيم و 
ديگر مرا نکوبيد چراکه ديگر اصراري بر آمدن شورا ندارم و من 
هم به شللورا نمي آيم،  تصريح کرد: من از ابتدا تا کنون به تغيير 
اين مصوبه کمک کردم و من نوکر تخصص حقاني، تندگويان و 
سالاري هستم که در کميسيون هاي تخصصي به دنبال پيدا کردن 
راه حل عملياتي تغيير اين مصوبه هستند اما اين همه تاختن بر ما و 
دستاويز کردن باغات درست نيست. در پايان جلسه مهدي چمران 
به سمت رحمت الله حافظي رفت و درحالي که حبيب کاشاني نيز 

در ميان آنها قرار داشت مجدد بگو مگو کردند.

از ناموفق بودن مصوبه برج - باغ تا استخدام هاي خارج از ضابطه

جنجال در »بهشت«

اخــبار شـهرستان

بيش از 8 کيلومتر از شبکه آبرساني استان کرمان بازسازي شد

اعطاي جوايز برندگان کمپين پاناسونيک

صرف2473 ميليارد ريال اعتبار براي بهره برداري از پروژه هاي شرکت آب و فاضلاب استان مرکزي

مديرعامل فولاد هرمزگان تصريح کرد :

توليد اقتصادي و سودآوري، مهم ترين هدف فولاد هرمزگان در سال 96
ظرفيت پروژه هاي نمک زدايي در دولت تدبير و اميد ارتقا يافت ؛

سرمايه گذاري 11 هزار ميلياردي بخش خصوصي در آبفاي هرمزگان
مهندس فرزاد ارزاني مديرعامل شرکت فولاد 
هرمزگان در جلسه ارائه اهداف، شاخصها و 
اقدامات اسللتراتژيک فولاد هرمزگان که با 
حضور معاونين، مديران، رؤسا و سرپرستان 
برگزار شللد، با ترسلليم وضعيت رقابتي توليد 
و اهميللت سللودآوري براي توليد مسللتمر، 
مهمتريللن هللدف اين شللرکت را در سللال 
اقتصاد مقاومتي: توليد-اشللتغال ، سودآوري 
و توليداقتصادي عنوان کرد. وي در ادامه بر 

مديريت هزينه اثربخش و اهميت سودآوري شرکت تأکيد کرد و 
گفت: بايد ارتقا کيفيت و تحويل بهموقع محصول به مشتريان را 
سرلوحه کار خود قرار دهيم تا در ادامه سودآوري هم حاصل شود.

ارزاني از توسللعه سللبد محصولات فولاد هرمزگان به عنوان يک 
اصل و استراتژي بسيار مهم ياد کرد و گفت: به منظور افزايش توان 
رقابتپذيللري ضللرورت دارد، محصولات کيفي جديد توليد کنيم و 

زمينه خودکفايي کشور را بيش از پيش فراهم 
نماييم. مديرعامل فولاد هرمزگان از نيروي 
انساني بهعنوان مهمترين سرمايه شرکت نام 
برد و گفت: نيروي انساني جوان و با انگيزه، 
نقطه قوت فولاد هرمزگان است که نيروي 
انساني جوان، توانمند و متخصص از مزيت ها و 
پتانسيل هاي فولاد هرمزگان است که بايستي 
از اين نشاط جواني در ايجاد تحول و رسيدن به 
هدفها و رسالتهاي شرکت استفاده کرد.ارزاني 
افزود: بايد درراستاي دستيابي به اهداف مجدانه تاش شود تا با کار 
و تاش تصوير شايستهاي از فولاد هرمزگان در جامعه ايجاد شود.
وي از تشکيل کميتههاي تحول براي تحقق فرهنگ کارتيمي خبر 
داد و گفت: کارتيمي نيازمند شبکهسازي و استفاده حداکثري از زمان 
است و نبايد فرصتها را از دست داد و بايد در نظر داشته باشيم، سازماني 

پويا است که حتي از زمان جلوتر باشد.

بللا تاش و نللگاه ويژه دولت تدبير و اميد 
و ايجاد فضاي امن براي سللرمايه گذاران 
بخش خصوصي، از مجموع 1۰۸ ميليون 
متر مکعب آب توليدي، سالانه حدود 1۵.3 
ميليون متر مکعب آن از طريق سللرمايه 
گذاري بخش خصوصي تامين مي شللود 
که حجم سرمايه گذاري انجام شده و در 
حللال اجرا در اين بخللش بالغ بر 11۰۰۰ 

ميليارد ريال است.
مديرعامل آبفاي هرمزگان با اشاره به استمرار دوره خشکسالي 
در استان و خسارت هاي ناشي از کاهش شديد آبدهي چاه ها، 
پايين رفتن سللطح آب زيرزميني و شللور شللدن منابع آبي به 
سللفره هاي آب زيرزميني، تصريح کرد: در راسللتاي مقابله با 
اين مشللکل، اسللتفاده از تکنولوژي شلليرين سللازي آب دريا 
با سللرمايه گذاري بخش خصوصي در دسللتور کار شللرکت 

 آب و فاضللاب هرمللزگان قللرار گرفته
 است.

مديرعامللل آبفللاي هرمللزگان، "اميللن 
قصمللي" گفت: طي چند سللال گذشللته 
فعللالان بخللش خصوصللي در اجللراي 
برخللي پروژه هللاي بخش آب و فاضاب 
در سللطح استان هرمزگان به روش هاي 
گوناگون سللرمايه گذاري با اين شللرکت 
همللکاري داشللته اند و از ايللن طريللق 
توانسته ايم تا حد زيادي بر مشکات کم آبي برخي شهرهاي 
اسللتان فائق آييم.وي يادآور شللد: اسللتفاده از فناوري شيرين 
سللازي آب دريللا از طريق سللرمايه گللذاري بخش خصوصي 
در شللرکت آب و فاضللاب هرمللزگان بللا هللدف مقابللله با 
 پديللده خشکسللالي و ايجللاد منابع جايگزين صللورت گرفته

 است .

طي دو ماه نخسللت سللال جاري ، ۸ کيلومتر و 
 1۷۵ متر شللبکه آبرساني استان کرمان بازسازي

 شد.
خبرنگار آبفا کرمان- محمد طاهري رئيس هيئت 
مديره و مديرعامل شرکت آب و فاضاب استان 

کرمان گفت: فرسللودگي شبکه هاي توزيع آب، 
منجر به هدر رفت آب در شبکه شده که با بازسازي 
شللبکه هاي فرسللوده مي توان از هدر رفت آب 
جلوگيري کرد.وي افزود: در همين راستا از ابتداي 
سللال جاري تا پايان ارديبهشللت ماه ۸ کيلومتر و 

1۵۰ متر شبکه فرسوده آبرساني در سراسر استان 
بازسازي شد.

طاهللري در اداملله بيان داشللت: کنترل و پايش 
شللبکه هاي آب رساني ، جلوگيري از صدمات به 
شللبکه توزيع و توجه به اسللتانداردهاي موجود از 

جمله برنامه هاي مهم اين شللرکت براي تأمين 
آب اسللت.مديرعامل شللرکت آبفا استان کرمان 
نتايج حاصل از اجراي عمليات اصاح و باز سازي 
شللبکه آب رساني در اسللتان را جلوگيري از هدر 
رفللت آب آشللاميدني در شللبکه توزيع، کاهش 

حوادث، اتفاقات، تعديل و تقويت فشار در شبکه 
آب رساني برشمرد.طاهري افزود: همچنين طي 
ايللن مللدت به منظور ارائه خدمت به مشللترکين 
جديد، بيش از ۴.۵ کيلومتر شبکه آبرساني استان 

توسعه يافت.

مراسللم اختتاميه کمپين "هرسللاعت 
يک جايزه هر ماه يک ماشين" شرکت 

پاناسونيک برگزار شد.
در اين مراسم که با حضور ميرآخورزاده 
معاون بازرسللي و رسيدگي به تخلفات 
سللازمان حمايت از مصرف کنندگان و 
توليدکنندگان، سللوجي گامي نماينده 
پاناسللونيک ژاپن در ايران، اميرحسين 
افراسلليابي مدير بازاريابي پاناسونيک، 
مديرعامل آژند قشللم در هتل اپينانس 
پاس برگزار شد، برندگان لوازم خانگي 
و همچنين خودرو پريوس معرفي شدند 

و جوايز به برندگان اهدا شد.
اميرحسللن افراسلليابي مدير بازاريابي 
پاناسللونيک طللي سللخناني در جمللع 
خبرنگاران گفت: عصر، عصر برندينگ 
است و برندها بايد بتوانند خود را بهتر و 

بيشللتر معرفي کنند تا مصرف کنندگان 
بيشتري جذب و آنها را حفظ کنند.

وي افزود: در حال حاضر پاناسونيک در 
بين 1۰۰ شللرکت برتر دنيا در رده 6۸ 
قرار دارد، در بين شرکت هاي ژاپني دوم 
است و در ميان شرکت هاي الکتريکي 
در جايگاه سللوم قرار دارد. ضمن اينکه 
شللرکت آژند قشللم نماينده انحصاري 
کليه محصولات پاناسللونيک در ايران 
اسللت.در ايللن مراسللم همچنين مدير 
ژاپني پانوسونيک در ايران طي سخناني 
گفت: پس از برجام براي بررسي بازار به 
ايللران آمديللم و با ايجاد دفتر نمايندگي 
فعاليت خود را بصورت مسللتقيم از سللر 
گرفتيم، اما با ابهام هايي در زمينه فعاليت 

در ايران روبرو هستيم .
سللوجي گامي افللزود: پللس از امضاي 

برناملله جامللع مشللترک )برجللام( و از 
سللرگيري روابط شرکت هاي خارجي با 
ايران، هيات 6 نفره اي از اين شللرکت 
چند مليتي براي بررسي وضعيت موجود 

به ايران آمدند.
وي با اشللاره به اينکه ايران بازار بسلليار 
بزرگللي دارد و يکللي از اهداف اصلي ما 
اسللت، افزود: پس از حضور در ايران و 
انجام تحقيق هاي لازم درباره نياز بازار، 
اقدام به شناسللايي شرکت هايي کرديم 
که نزديک به استاندارد شرکت ما بودند 
و تعدادي از آنها براي کار مونتاژ و ديگر 

فعاليت هللا انتخللاب کرديم که در حال 
حاضر 2۰۰ تا 3۰۰ نفر به صورت مستقل 
و براساس خواسته هاي شرکت مشغول 

به کار هستند.
سوجي گامي سپس افزود: پس از برجام 
و توقف 1۰ ساله ارتباطات تجاري بين 
ايللران و ديگر کشللورها اميدواري بين 
شرکت هاي خارجي براي سرمايه گذاري 

در ايران ايجاد شده است.
وي گفت: اعتماد و وجود زيرساخت هاي 
لازم بللراي راه انللدازي خللط توليد در 
ايران فراهم شللود تا شرکت ها اقدام به 

سرمايه گذاري کنند. 
در ادامه اين مراسللم معاون بازرسللي و 
رسيدگي به تخلفات سازمان حمايت از 
مصرف کننللدگان و توليدکنندگان طي 
سللخناني در جمللع خبرنللگاران گفت: 
وزارت صنعللت، معدن و تجارت در نظر 
دارد شرکت هاي خارجي فعال داخل را 
که کالا وارد کشللور مي کنند، ملزم کند 
تللا ۵۰ درصد مبلللغ واردات را در داخل 

ايران سرمايه گذاري کنند.
شللهرام ميرآخورلو گفت: درگذشللته به 
دليللل بي ثباتي اقتصادي و شللرايطي 
سياسي کشور ريسک فعاليت اقتصادي 
بللالا بود و نمي توانسللتيم براي اقتصاد 
برنامه درازمدتي داشته باشيم. در دولت 
يازدهم پس از اجراي توافق هسللته اي 
برجام )برنامه جامع اقدام مشللترک( و 

تغيير شللرايط ديپلماسي کشور فعاليت 
اقتصادي تسللهيل شللد و شرايط تغيير 

کرد.
معاون سللازمان بازرسللي و رسلليدگي 
بلله تخلفللات سللازمان حمايللت از 
مصرف کنندگان و توليدکنندگان گفت: 
کشور ما مرزهاي گسترده اي دارد و بايد 
اقدام هاي مناسللبي براي کنترل ورود و 

خروج کالا انجام شود.
بلله گفتلله معاون سللازمان بازرسللي و 
رسلليدگي به تخلفات سازمان حمايت 
از مصرف کننللدگان و توليدکننللدگان، 
ثبللت سللفارش کالا توسللط نماينللده 
رسمي واردکننده و تعهد خدمات پس از 
فروش کالاهاي وارداتي باعث مي شود 
از ورود کالاهللاي تقلبي جلوگيري و تا 

اندازه زيادي از بازار مراقبت شود.

بللا صللرف 2۴۷3 ميليللارد ريال اعتبللار بيش از 
26 پللروژه آب وفاضاب در شللهرهاي اسللتان 
مرکللزي طي ۴ سللال گذشللته به بهللره برداري 
رسلليد.به گللزارش روابط عمومي شللرکت آب و 
فاضاب استان مرکزي مهندس عبدالرضا خليلي 
مديرعامل شرکت با اعام خبر فوق گفت: طرح 
فاضاب وتصفيه خانه فاضاب شهر هاي ساوه 

، آشتيان و تفرش ،آب رساني به شهر ساوه از سد 
الغدير، آبرسللاني به شللهرهاي دليجان و نيم ور از 
سللد کوچري از مهمترين پروژه هايي هستند که 
طي سللال هاي ۹2 تا ۹۵ به بهره برداريرسلليدند.
وي از آبرسللاني به شللهرهاي خمين،کميجان ، 
مياجرد،خنداب ، مهاجران و خشکرود و آبرساني 
بلله مياکللن مهر شللهر تفرش و کللوي امير کبير 

فرمهين به عنوان ديگر پروژه هاي به بهره برداري 
رسلليده طي اين مدت ياد نمود و افزود:سللاخت 
تصفيه خانه آب شللهر محات، آب رسللاني به 
روستاي نظم آباد،اصاح و بازسازي6۴ کيلومتر 
شللبکه توزيع آب شللهرهاي استان،توسعه 1۴۷ 
کيلومتر شبکه توزيع و خطوط انتقال آب،حفر 3۵ 
حلقه چاه آب در شهر هاي استان وتجهيز 2۸ حلقه 

چاه آب از ديگر پروژه هايست که توسط شرکت 
آب و فاضاب اسللتان مرکزي طي سللالهاي ۹2 
تا ۹۵ انجام و به بهره برداري رسيده است. مدير 
عامل شرکت آب و فاضاب استان مرکزي ضمن 
اشللره به سللاخت و بهره برداري از نيروگاه برق 
آبللي اراک بللراي توليد برق مورد نياز خط انتقال 
اراک تصريح کرد: بهره برداري از شبکه فاضاب 

کوي امام علي)ع( شهر اراک ،اجراي 23 کيلومتر 
لوله گذاري فاضاب و نصب31۰۰ فقره انشعاب 
فاضاب در خيابان شهداي صفري واجراي 22 
کيلومتر لوله گذاري فاضاب و نصب 2۷۰۰ فقره 
انشعاب فاضاب در شهرک هاي قائم و هجرت 
شهر اراک به روش فاينانس از ديگر اقدامات اين 

شرکت طي ۴ سال گذشته مي باشد.

تخلف شهرداري در عقد قرارداد با يک شرکت
رئيس کميسيون سلامت، محيط زيست و خدمات شهري شوراي شهر تهران با بيان اينکه شهرداري تهران در عقد 
قرارداد با يک شرکت دچار تخلف شده است، تاکيد کرد: در عقد قرارداد با اين شرکت صرفه و صلاح شهروندان، شهر 
و شهرداري رعايت نشده است. رحمت اله حافظي در جلسه روز گذشته شوراي شهر تهران در تذکر پيش از دستور 
نسبت به قرارداد شهرداري تهران با شرکتي اظهار کرد: اين شرکت راه اندازي سامانه فروش الکترونيک بليط براي 
مترو و اتوبوسـراني را بر عهده دارد، اما در عقد قرارداد با اين شـرکت صرفه و صلاح شـهروندان، شـهر و شـهرداري 
رعايت نشده است. وي با بيان اينکه اين شرکت خارج از تشريفات قانوني انتخاب شده است که جاي بحث جدي 
دارد، تصريح کرد: طبق قانون بايد تمامي درآمدهاي شـهر به خزانه شـهر واريز شـود و بعد ازخزانه خارج شـود اما در 
قراردادي که شهرداري با اين شرکت دارد تمام وصولي از فروش بليت مترو و اتوبوسراني به حساب اين شرکت واريز 
مي شود که تخلف است. رئيس کميسيون سلامت، محيط زيست و خدمات شهري شوراي شهر تهران ادامه داد: اين 
شرکت در فواصل يک تا سه ماهه سهم شهردار ي را به خزانه واريز مي کند همچنين اين شرکت در مدت زمان يک تا 
سه ماهه سهم پرسنل به خصوص رانندگان شرکت واحد را پرداخت مي کند، اين مسايل قابل توجيه نيست. حسابرس 
شوراي شهر نيز دو سال گذشته به اين موضوع اشاره داشته است اما هيچ توجهي به آن نشد و انتظار داريم ظرف دو 

ماه باقي مانده از عمر شوراي چهارم، گزارشي از اصلاحات انجام شده به صحن شورا ارائه شود.


